
 

Magistrát města České Budějovice 

Odpověď na dotaz vznesený s využitím zákona o svobodném přístupu k informacím 

 
Kino Kotva a Europa Cinemas 

 

 

 
 

Pan Alexandr Tchernookov, koordinátor sítě Europa Cinemas pro ČR, potvrdil, že není 

kompetentní bližší informace sdělovat komukoliv třetímu než členovi sítě Europa Cinemas. Rovněž 

potvrdil, že nikomu nepředal žádný seznam kin a nezná tazatelku a nebyl jí dotazován.  Na 

vznesený dotaz bylo sděleno, že města v ČR neobdržela  nic a nebo skoro nic za hlavní 

programování v roce 2010. Všem se dostalo výjimečné podpory od Iniciativy s mladým divákem, 

což byl případ i kina Kotva. 

 

 

 
 

Sankce nebyly proti provozovateli kina uplatněny, neboť k porušení smlouvy 20110000184 

nedošlo. Ve smlouvě není rozlišeno dotační plnění na jednotlivé provozy letního kina Háječek a 

kina Kotva. Přijaté dotační prostředky byly použity pouze na provoz kina Kotva a ne za zcela jiným 

účelem, tudíž se o porušení smlouvy nejedná. Rada města České Budějovice dne 22. 6. 2011 

usnesením č. 903/2011 schválila ukončení provozu letního kina Háječek v sezóně 2011. 

Zastupitelstvo města České Budějovice přijalo dne 3. 2. 2011 usnesení č. 13/2011, kterým schválilo 

poskytnutí neinvestiční dotace Janu Turinskému, Dukelská 12, 370 11 České Budějovice, ve výši 1 

200 000,-Kč pro rok 2011. 

 

 

 
 

Pan Turinský neporušil smlouvu č. 2011000184, jak vyplývá z ad 2. Vzhledem k tomu, že pan 

Turinský neměl vůči městu České Budějovice žádné závazky, byla jeho přihláška do výběrového 

řízení přijata. V současné době se projednávají výsledky výběrového řízení. Rada města dne 18. 4. 

2012 odložila rozhodnutí k této problematice a nechá si vypracovat právní analýzu, která podrobně 

rozkryje celou kauzu výběrového řízení na provoz objektu kina Kotva. 


